
 

 

 

 

 

Fraværende: Katrin, Marianne 

 

Dagsorden   

1. Godkendelse af referat.  

2. Godkendelse af dagsorden. 

3. Godkendelse af revisionsprotokollat til årsregnskab for 2021.  (Hanne) 

4. Tilbygning til graverhuset. (Villy)  

5. Grandækningskursus på kirkegården den 25. okt.  (Hans Verner) 

6. Udvikling af kirkegården v. Tommy Christensen. Knap 20 kirker var 

repræsenteret ved mødet. Bedsted vil gerne være med fra starten. Hvilke 

dage i uge 44, kan vi mødes med Tommy? (Bent)  

7. 3 nabosogne har henvendt sig til mig om at lave et samarbejde omkring 

graverarbejdet. Er det noget, jeg skal afvise eller arbejde videre med?  (Bent) 

8. VEDTÆGTs gennemgang for Arrild sogns kirkegård, Tønder provsti og 

kommune, Ribe stift. Skal noget ændres?  Fortsat gennemgang. 

9. Kalenderen med arrangementer og gudstjenester. (Alle) 

10. Julebelysning og sparetider (Peter) 

11. Meddelelser: Præster, formand: Ladestander ved kirken, 

kontrolbebesøg fra kirkeministeriet, næstformand, kirkeværge, sekretær, 

skovmand, medarbejderrepræsentant.  

12. Evt,                                

 

 

Hans Verner køf og naue køn kach!  

 

 

1. Godkendt 

 

2. Godkendt 

 

3. Vedr. særlige forhold: punkt 6 biregnskab: vedr. samarbejdet med Rømø 

MR findes ingen økonomiske mellemværender. Der foreligger en skriftlig 

samarbejdsaftale, hvoraf det fremgår, at vi ikke har delt graver, men 

gensidig vikaraftale 1:1.  

Punkt 7: tages til efterretning. 

Arrild Menighedsråd 

 
Dato: Bemærk: Onsdag d. 12. okt. 2022 kl. 19.00 i Arrild Menighedshus  

Blad nr. 101 

Formand: Bent E. Beim (Bent)  Referent: Hanne S. Hansen 



 

 

Punkt 11: Kassereren laver stikprøvekontroller af bankudskrifter og 

betalinger på Betalingsservice. 

Punkt 12: mange af vore regninger står til betaling via Betalingsservice, 

øvrige regninger fremsendes af formanden eller kassereren til Fælles 

Regnskab, og dermed er disse regninger godkendt. 

Regnskabsprotokollat til årsregnskabet 2021 underskrevet d. 12.10.22 kl. 

19.26 med ovenstående bemærkninger. 

 

4.  Villy har holdt møde med arkitekten og fået et nyt sæt tegninger. De nye 

tegninger godkendes med forbehold for udgifter til blytag, evt. lave en 

særskilt bygning. Villy arbejder videre med sagen.  

 

5.  Ca. 20-30 deltagere i kurset. 

 

6.  Bent laver aftale med Bedsted og Tommy og melder tilbage.’ 

 

7.  Bent opfordrer de 3 nabosogne til at komme med forslag til ønsker vedr. 

samarbejde, hvorefter vi vil tage stilling til, om disse ønsker er 

forenelige med vore ønsker og grundholdninger. 

 

8.  Udskydes til næste MR-møde. 

 

9.  16.10.22 Koncert i kirken, 30.10.22 BUSK-gudstjeneste. Skærbæk-koret 

har henvendt sig til Bent mhp. koncert 2023. 

 

10.  Vi aflyser julebelysningen, Peter spørger skolen, om de har lyst til at 

pynte de 2 juletræer udenfor. 

 

 

11. Præster: uge 43 – præsterne i Tønder Provsti tager på studietur til 

Wien.  

Formand: beskrivelse fra næstformanden vedr. Christmas Child, en 

succes. 

Der etableres en ladestander ved kirken indenfor en årrække.  



 

 

Kirkeministeriet havde meldt ankomst, dog var dette en fejl, besøget 

gjaldt Toftlund Kirke – men det gav stof til eftertanke. 

Kasserer: TDC-rykkere til præstegården skulle være ordnet nu.  

Opfordring til alle om at huske bilag ved udlæg. 

Orientering om referat fra Fælles Regnskab – fællesmøde. 

Information om evaluering af MinLandsbyApp og Infoland – Hanne 

udfylder spørgeskema.  

Orientering om årsbudget 2023, vi er opmærksomme på evt. at justere 

på driftsrammerne vedr. kirken og præstegården afhængigt af udgifter 

til varme og el. 

Skovmand: Skovdyrkerne har udsendt deres årsregnskab. 

Medarbejderrepræsentant: høstoffer fra høstgudstjenesten skal 

overdrages til kasserer.  

 

Evt.: Bent meddeler, at Tilgængelighedspuljen ikke er tilgængelig p.t. 

(handikaptoilet) 

Andreas undersøger mulighederne for koncert med Erik Grip. 

 

 


